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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – КУБРАТ 

МАНДАТ 2023г. – 2027г. 

======================================================= 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

№8 

 

 От заседание на Общински съвет – Кубрат, проведено на 23.05.2024г. /четвъртък/ в 

10:00ч. в Ритуалната зала на НЧ “Св. Св. Кирил и Методий“ - гр. Кубрат, свикано съгласно чл. 

23, ал. 4, т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ във 

връзка с чл. 60, ал. 1, т. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Кубрат, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Мандат 

2023г. – 2027г. 

           

        Присъстваха: 20 общински съветници 

 

       Отсъства: Тургай Якубов 

 

 Присъстваха още: Алкин Неби – кмет на община Кубрат, Мирослав Йорданов - 

Заместник - кмет на Община Кубрат, служители на общинска администрация - Кубрат, 

кметове по населени места, представители на медии и граждани. 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  

Добър ден на всички! 

Уважаеми г-н кмет,  

Уважаеми общински съветници, 

Уважаема г-н заместник-кмет, 

Уважаеми служители на общинска администрация, 

Уважаеми кметове по населени места, 

Уважаеми медии, 

Уважаеми граждани, 

1.     Приветствам Ви с добре дошли на редовното заседание на Общински съвет-Кубрат, което 

се състои на основание чл. 23, ал. 4, т.1 от ЗМСМА. В момента г-н Тургай Якубов и г-н Дахил 

Даилов отсъстват, но дали ще закъснеят или по някакви причини. 
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Тургай Якубов е на работа. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Няма ли да дойде? Присъстват 19 общински съветници в 

момента, има кворум за вземане на законови решения. Колеги, Дневният ред е пред Вас. 

Имате ли някакви предложения? Да гласуваме Дневният ред. Колеги, който е съгласен моля 

да гласува с вдигане на ръка. 

 

Проведе се гласуване...  

 

Общински съвет – гр. Кубрат със  19 /деветнадесет/ гласа – „За”, „Против” – няма, 

„Въздържал се” – няма,  прие следния  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

№ 

по 

ред 

Предложение за решение Вносител  

1. 
Удостояване с награда „Зрелостник на годината“ 
 

Нуршен Халилова- 

Председател на 

Общински съвет- 

Кубрат  

2. Приемане на Общинска програма за закрила на детето за 2024г. 

Мирослав 

Йорданов- Зам.-

кмет на Община 

Кубрат 

3. 
Определяне на основните месечни заплати на кмета на община 

Кубрат и на кметове на кметства в община Кубрат, считано от 

01.05.2024г. 

Алкин Неби- Кмет 

на Община Кубрат 

4. Учредяване право на ползване върху общински имот 
Алкин Неби- Кмет 

на Община Кубрат 
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5. Изменение на Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г. 

Мирослав 

Йорданов- Зам.-

кмет на Община 

Кубрат 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Дневният ред е приет. Преминаваме към точка първа относно: 

Удостояване с награда „Зрелостник на годината“, докладва Нуршен Халилова- Председател 

на Общински съвет- Кубрат. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Удостояване с награда „Зрелостник на годината“ 

Докладва: Нуршен Халилова- Председател на Общински съвет- Кубрат. 

 

 

Председателят на общински съвет-Кубрат прочете предложението за решение. 

(Приложено е към настоящия протокол). 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Вчера Постоянните комисии заседаваха, да чуем становището 

на Постоянните комисии  КЕИРБФ и КСДОЗКСВ. Заповядайте  г-н Байрактаров. 

 

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ: Добър ден и от мен! 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ  (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА:  

По точка първа от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят така 

направеното предложение за решение, относно: Удостояване с награда „Зрелостник 

на годината“. 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 
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Гласували от: 7 

„за“ – 7; 

„против“ –0 ; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Благодаря г-н Байрактаров! Да чуем становището и на 

ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС. Заповядайте г-н Гочев. 

 

 

            КАМБЕР ГОЧЕВ: Добър ден и от мен!  

 

    Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

           КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС) 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: 

По точка първа от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят така 

направеното предложение за решение, относно: Удостояване с награда „Зрелостник 

на годината“ 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 7;  

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0;   

             Отсъства: Дахил Даил 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги въпроси? Преминаваме към гласуване. Който 

е съгласен, моля да гласува с вдигане на ръка.  

 

 

 Проведе се гласуване…. 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 67 

 

Съгласно утвърдена вече традиция, през месец май със завършване на учебните 

занятия за зрелостниците, директорите на средните училища на територията на Община 

Кубрат предлагат за удостояване с награда „Зрелостник на годината“ ученици с отличен 

успех (6,00) по всички предмети в дипломата за завършено средно образование„. 

 

 Постъпило е мотивирано предложение в деловодството на Общински съвет – Кубрат, 

с вх.№УД-01-14-22/13.05.2024г. от директора на СУ „Христо Ботев“ – гр. Кубрат - г-жа 

Росица Христова за удостояване с награда „Зрелостник на годината”, следните ученици: 

 1. Берна Нурай Фаикова; 

 2. Владимир Валентинов Денчев; 

 3. Каан Самир Велиев; 

            4. Тюлин Зияйдинова Кемалединова; 

            

 Съгласно разпоредбата на чл. 20, ал. 4, т. 4 от Наредба № 9 на Общински съвет - гр. 

Кубрат за символиката на община Кубрат има нормативно определен срок: “Наградата се 

връчва на 24 май“ и предвид разпоредбата, предлагам на основание чл. 60, ал. 1 от АПК да 

се допусне предварително изпълнение на решението. 

  

Във връзка с гореизложеното и по предложение на Комисията по социални дейности, 

образование, здравеопазване, култура, спорт и вероизповедания към Общински съвет -

Кубрат, и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 15 и чл. 20, ал. 4 от Наредба № 9 

на Общински съвет за символиката на Община Кубрат и чл. 60, ал. 1 от АПК, Общински 

съвет – гр. Кубрат 

 

РЕШИ: 

 

 1. Удостоява с награда „Зрелостник на годината” и парична премия в размер на 

700 /седемстотин/ лева, следните зрелостници:  

 

1.1. Берна Нурай Фаикова - зрелостник от випуск 2024 година от СУ „Христо 

Ботев”, гр. Кубрат; 

1.2. Владимир Валентинов Денчев- зрелостник от випуск 2024 година от СУ 

„Христо Ботев”, гр. Кубрат; 
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1.3. Каан Самир Велиев- зрелостник от випуск 2024 година от СУ „Христо 

Ботев”, гр. Кубрат; 

1.4. Тюлин Зияйдинова Кемалединова- зрелостник от випуск 2024 година от 

СУ „Христо Ботев”, гр. Кубрат; 

 

 2. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение на основание чл. 

60, ал. 1 от АПК. 

 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред Административен 

съд – гр. Разград. 

 Разпореждането за допускане на предварително изпълнение подлежи на оспорване в 

3-дневен срок по реда на Административно - процесуалния кодекс. 

Резултати от гласуването: От присъстващите 19 общински съветници гласували:  

„за” – 19 (деветнадесет), „против” – няма, „въздържал се” – няма. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! От присъстващите 19 общински съветници гласували 

„За“-19. Точка първа е приета единодушно. По точка втора от Дневния ред, относно: 

Приемане на Общинска програма за закрила на детето за 2024г, докладва Мирослав 

Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат. Заповядайте г-н Йорданов.  

 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Приемане на Общинска програма за закрила на детето за 2024г. 

Докладва: Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат 

 

 

МИРОСЛАВ ЙОРДАНОВ: Благодаря Ви г-жо Председател! Добър ден, Уважаеми 

общински съветници. 

 

Зам.-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

МИРОСЛАВ ЙОРДАНОВ: Само да допълня, вчера на комисии постъпи предложение от 

общински съветник- г-жа Елица Митева, искам да предложа да го гласувате, ако сте 

съгласни. В ЦЕЛ: I ПОДОБРЯВАНЕ ЗДРАВЕТО НА ДЕЦАТА, в точка 1.1; 1.2; 1.3; 1.5; като 

„отговорни институции“ да се добави и „Регионална здравна инспекция“ (РЗИ), като 
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институция, която е отговорна за здравето на децата. И в  ЦЕЛ: ІІI, в точка 5, РЗИ да се 

добави като „контролиращ орган“. Благодаря! 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря г-н Йорданов. Да чуем становищата на Комисиите. Г-

н Борисов.  

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ) 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА:  

По точка втора от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят така 

направеното предложение за решение, относно: Приемане на Общинска програма за 

закрила на детето за 2024г. 

 

/ Забележка: По време на заседанието на постоянните комисии г-жа Елица Митева 

направи предложение в Общинската програма за закрила на детето за 2024г. в т. 1.1.; 

1.2.; 1.3; 1.5, както и т. 3.5. към отговорни институции да се добави „и служители на 

Регионална здравна инспекция“ (РЗИ). 

   

Проведе се гласуване за направеното предложение от г-жа Елица Митева…. 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от: 7  

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7  

„за“ – 7; 

„против“ – 0;  

„въздържал се“ –0; 

 

Проведе се гласуване за основното предложение…. 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от: 7  

„за“ – 0; 

„против“ – 7; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7  

„за“ – 0; 

„против“ – 7;  

„въздържал се“ –0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев.  

 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 
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           КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС) 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: 

По точка втора от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят така 

направеното предложение за решение, относно: Приемане на Общинска програма за 

закрила на детето за 2024г. 

 

 

/Забележка: По време на заседанието на постоянните комисии г-н Бюрхан Исмаилов 

направи предложение в Общинската програма за закрила на детето за 2024г. в т. 4.7. 

да отпадне думата „еднократно“. 

 

Проведе се гласуване за направеното предложение от г-н Бюрхан Исмаилов…. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 1; 

„против“ – 5; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 1;  

„против“ – 6;  

„въздържал се“ – 0;   

               Отсъства: Дахил Даил 

 

/Забележка: По време на заседанието на постоянните комисии г-н Камбер Гочев 

направи предложение в Общинската програма за закрила на детето за 2024г. в т. 1.1.; 

1.2.; 1.3; 1.5, както и т. 3.5. към отговорни институции да се добави „и служители на 

Регионална здравна инспекция“ (РЗИ). 

 

Проведе се гласуване за направеното предложение от г-н Камбер Гочев…. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 7;  

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0;   

              Отсъства: Дахил Даил 

 

Проведе се гласуване за основното предложени… 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 0; 

„против“ – 6; 

Гласували от: 7 

„за“ – 0;  

„против“ – 7;  
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„въздържал се“ – 0; „въздържал се“ – 0;   

              Отсъства: Дахил Даил 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, въпроси? Да, г-н Исмаилов.  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Уважаема г-жо Председател, бих искал да задам два въпроса. 

Така, Програмата написана с мерките, добре изглежда, въпросът е обаче- Какво се крие зад 

тези мерки? Какви реални действия се правят? Тук виждам в точка 3.5 „Завишаване на 

контрола в търговските обекти относно забраната за продажба на алкохолни напитки и 

тютюневи изделия на деца.“- Как се осъществява това „завишаване на контрола“? Защото, 

служителите на общината, аз специално, не съм виждал да ходят, да напомнят на 

търговските обекти, че не трябва да се продават тютюневи изделия, алкохолни напитки на 

деца под осемнадесета годишна възраст. Така, вторият ми въпрос е- Видях в съответните 

точки, различни организационни мероприятия, различни разяснителни кампании. Примерно 

за „Вредата от тютюнопушенето“. Следи ли се за обратната връзка? Примерно, след една 

такава разяснителна кампания за „Вредата от тютюнопушенето“ на следващата година има 

ли ученици, които са се отказали от тютюнопушене или те са нараснали? Някаква 

статистика, някакъв отчет води ли се? Защото, явно това е смисъла на Програмата, а не само 

да бъде написана, разграфена, отговорни институции и след това нищо. Благодаря! 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Други въпроси? Г-н Калинов, ще отговорите ли?   

 

 

СТЕФАН КАЛИНОВ: / ДД „ СА „/: Относно „статистиката“- няма как да се направи. Има 

деца, които, нали идеята е да се разясни, което възприеме, възприеме. А това което не 

възприема, как да направим статистика колко са? През годината, да не казвам, че са се появили 

и нови пушачи. А и нямам право официално да отида и да го питам „пушиш ли, не пушиш 

ли?“. 

 

   /Забележка: Г-н Дахил Даил дойде, броят на общинските съветници стана 20 (двадесет/  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Може анонимна анкета да направите.  

 

 

СТЕФАН КАЛИНОВ: Добре, ще се опитаме да го направим. В часовете на класните 

ръководители, също се обсъждат такива теми, идеята е  

колкото може да помогнем, затова сме заложили Програмата.  
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: В училище във всички класове задължително в часа на класа 

имаме такива теми, а за извън училище, ето г-н Калинов отговори. Други въпроси, 

предложения? Да преминем към гласуване. Колеги, който е съгласен, моля да гласува с 

вдигане на ръка.  

 

 

/Забележка: Проведе се гласуване за направеното предложение в Общинската програма 

за закрила на детето за 2024г. /съгласно Приложение № 1 неразделна част от  

настоящото решение/  в т. 1.1.; 1.2.; 1.3; 1.5, както и т. 3.5. към отговорни институции 

да се добави „и Регионална здравна инспекция“ (РЗИ.)/ 

 

 

Проведе се гласуване за направеното предложение… 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 68 

 

В изпълнение на чл.3 от Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето 

/ППЗЗД/ , Общинският съвет приема всяка година по предложение на дирекция „Социално 

подпомагане“ изготвената от комисията по чл. 20а от Закона за закрила на детето общинска 

програма за закрила на детето съобразно потребностите на децата и техните семейства в 

общината. 

В общинската програма се планират и социалните услуги за деца. Програмата се приема до 

месец Април на съответната година. 

На основание чл. 77 и чл. 80 от Административнопроцесуалния кодекс, във връзка с чл. 26, ал. 

3 и ал.4 от Закона за нормативните актове, Общински съвет Кубрат и Община Кубрат, са 

публикували проекта на програмата на 23.04.2024г. В законовият срок от 14-дни, не са 

постъпили предложения, становища и препоръки. 

В тази връзка и на основание чл.21, ал.1,т.12 от ЗМСМА, чл.21, ал.1, т.1 от Закона за закрила 

на детето и чл.3, ал.1 от ППЗЗД и чл. 60 от АПК, Общински съвет - град Кубрат  
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РЕШИ: 

1. Приема Общинска програма за закрила на детето за 2024 година/съгласно Приложение 

№ 1/ неразделна част от  настоящото решение. 

2.  Допуска предварително изпълнение на настоящите решения, с оглед 

предотвратяването на закъснението от изпълнението на законово определените срокове. 

 

Настоящото решение, да бъде изпратено на кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в 14-дневен срок след обявяването им   пред 

Административен съд-гр. Разград по реда на АПК.  

      Разпореждането за допускане на предварително изпълнение подлежи на оспорване в 3-

дневен срок по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

 

Резултати от гласуването за направеното предложение да се добави „РЗИ“: 

 От присъстващите 20 общински съветници гласували:  „за” – 20 (двадесет), 

„против” – няма, „въздържал се” – няма. 

 

 

ЗАБЕЛЕЖКА: Поради объркване сред съветниците, по време на гласуването по точка 

втора от Дневния ред относно: Приемане на Общинска програма за закрила на детето за 

2024г., /съгласно Приложение № 1 неразделна част от  настоящото решение/, общинските 

съветници след като гласуваха и приеха точка трета от Дневния ред, се върнаха на точка 

втора и гласуваха основното предложение по точка втора, в което РЗИ не фигурира, като 

окончателният резултат е следния: 

 

Резултати от гласуването на основното предложение: От присъстващите 20 

общински съветници гласували:  „за” – няма , „против” – 20 (двадесет), „въздържал 

се” – няма. 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващи 20 общински съветници, гласували „За“- 20, 

точка втора е приета с направеното предложение. Преминаваме към точка трета относно: 

Определяне на основните месечни заплати на кмета на община Кубрат и на кметове на 

кметства в община Кубрат, считано от 01.05.2024г., докладва Алкин Неби- Кмет на Община 

Кубрат. Заповядайте г-н Неби.  

protokol_8_68_app1.pdf
protokol_8_68_app1.pdf
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ПО ТОЧКА ТРЕТА: Определяне на основните месечни заплати на кмета на община 

Кубрат и на кметове на кметства в община Кубрат, считано от 01.05.2024г. 

Докладва: Алкин Неби- Кмет на Община Кубрат. 

 

 

АЛКИН НЕБИ:  

Благодаря!  

Уважаема г-жо Председател, 

Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми заместник-кмет, 

Уважаеми кметове по населени места, общинска администрация, медии и граждани. 

 

Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

 

АЛКИН НЕБИ: По време на комисиите имах запитване с колко ще дофинансира Община 

Кубрат, заплатата на кметовете? Това е с двете увеличения общо 82 535 лева.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим г-н Неби. Г-н Байрактаров, да чуем становищата на 

Комисиите.  

 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: 

По точка трета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят така 

направеното предложение за решение, относно: Определяне на основните месечни 

заплати на кмета на община Кубрат и на кметове на кметства в община Кубрат, 

считано от 01.05.2024г.  

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 
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Гласували от: 7 

„за“ – 5; 

„против“ – 2; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7 

„за“ – 6; 

„против“ –1;  

„въздържал се“ –0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев.  

 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

           КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС) 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: 

По точка трета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят така 

направеното предложение за решение, относно: Определяне на основните месечни 

заплати на кмета на община Кубрат и на кметове на кметства в община Кубрат, 

считано от 01.05.2024г.  
 

/Забележка: По време на заседанието на постоянните комисии г-н Бюрхан Исмаилов 

направи предложение- „датата на увеличението да е от 01.07.2024г.“ 

  

Проведе се гласуване за направеното предложение от г-н Бюрхан Исмаилов…. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 1; 

„против“ – 4; 

„въздържал се“ – 1; 

Гласували от: 7 

„за“ – 1;  

„против“ – 6;  

„въздържал се“ – 0;   

              Отсъства: Дахил Даил 

 

Проведе се гласуване за основното предложение… 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 5; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 6;  

„против“ – 1;  

„въздържал се“ – 0;   

              Отсъства: Дахил Даил 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги въпроси? Да, г-н Исмаилов? 
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Благодаря г-жо Председател! Вчера на комисиите аз, така 

предполагам, доста мотивирано изказах моето предложение защо искам от „ 01.07.2024г.“ 

да бъде това увеличение. Другият мотив, на който г-н Алкин Неби отговори относно: 

Повторното увеличение на заплатите на кметовете по населените места е „малката разлика 

между заплата на техническите сътрудници и кметовете по населените места “. И аз това 

като довод, малко ми е трудно да го приема. Защото аз вярвам, че кметовете на населените 

места, всички уважавани от мене хора, са се захванали с тази дейност, за да оставят или да 

напишат със златни букви в историята на населените места. Предполагам с тази цел са се 

захванали. От тази гледна точка, иначе по принцип не съм против увеличението на заплатите 

на кметовете по населените места. И Поддържам моето предложение „да влезе в сила от 

01.07.2024г.“ 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги други въпроси, предложения? Да, г-н Салим. 

 

 

САЛИМ СЮЛЕЙМАН /Кмет на с. Мъдрево/: Добър ден на всички! Наистина, г-н 

Исмаилов, ние кметовете сме поели ангажимента да направим всичко възможно нашите села 

да изглеждат по-привлекателни, работим за хората, които са по населените места. Но 

предполагам трябва да се съгласите, че ние кметовете сме на разположение 24 часа, 7 дена. 

Няма празници, даже когато сме в отпуска, хората не ги интересува, те идват вкъщи, каквито 

и проблеми да имат ние продължаваме да ги решаваме. Така че, не смятам че нашите заплати 

не трябва да бъдат увеличавани, защото едва ли ние сме поели ангажимента. Ние имаме и 

други разходи, вие знаете почти през ден, а по някога два-три пъти на ден се налага да 

идваме тук в общината, било за проблеми с работниците, да можем ги докараме дотук, 

защото те нямат възможност и тези хора, които са по чл.9 получават едни мижави пари. И 

за да не дават за транспорт, ние се налага да ги мъкнем тук, това са все разходи. Аз лично, 

предполагам и други колеги ежедневно имаме проблеми, които си ги разрешаваме с лични 

средства, без да ангажираме общината. Няма да споменавам, какви са те, вие ги знаете и 

колегите знаят, какви са те. Когато дойде глоба, примерно, когато има проблем със 

сметопочистването, глобите знаете, че са за физическо лице и има колеги, които вече са 

платили такива суми. Смятам че, ние не трябва да бъдем, едва ли не лишени от някакви 

такива, защото сме поели  по някакъв път и вече трябва да работим, така да се каже, само за 

благото на хората. Ние си го вършим, но имаме разходи и тези разходи трябва да се 

компенсират. Благодаря!  

 

 

/Последваха аплодисменти/ 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, г-н Исмаилов.  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Бих искал отношение към казаното от г-н Салим Сюлейманов. 

Явно, не е слушал добре, какво съм казал. Не съм против, казах, за размерите на кметските 

заплати. Моето предложение беше „да влязат в сила два месеца по-късно на 01.07.2024г.“ 

заради усложнената политическа обстановка. Нямам нищо против, оценявам техния труд, 

но явно е станала грешка в разбирането по моето изказване.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги, да преминем към гласуване. Първо да гласуваме 

предложението на г-н Исмаилов „увеличението на заплатите да е в сила от 01.07.2024г.“ 

Колеги, моля с вдигане на ръка, който е „За“, „Против“, „Въздържал се“. 

 

 

              Проведе се гласуване за направеното предложение от г-н Бюрхан Исмаилов 

„увеличението на заплатите да е в сила от 01.07.2024г.“ … 

 

Общинският съвет – Кубрат отхвърли предложението на г-н Бюрхан Исмаилов 

 

 

Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували:  

„за” – 4 (четири), „против” – 16 (шестнадесет), „въздържал се” – няма. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги, от присъстващите 20 общински съветници, гласували 

„За“- 4,  „Против“-16. Предложението на г-н Исмаилов „увеличението на заплатите да е в 

сила от 01.07.2024г.“ се отхвърля. Сега да преминем към гласуване на основното 

предложение. Колеги, моля с вдигане на ръка, който е съгласен.  

 

Проведе се гласуване…. 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 69 

 

Съгласно разпоредбата на чл.5, ал.16 от ПMC №67 от 14.04.2010r. за заплатите 

в бюджетните организации и дейности конкретните размери на индивидуалните 

основни месечни заплати на кметовете на общини, райони и кметства се определят от 

съответния общински съвет при условията на Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, като размерът на определените заплати не може да надхвърля 

основната месечна заплата на министър. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 5 от ЗМСМА във връзка 

с  чл.5, ал.l6 от ПMC №67 от 14.04.20l0r. за заплатите в бюджетните организации и 

дейности,  Общински съвет-Кубрат  

РЕШИ: 

1. Определя основните месечни заплати на кмета на община Кубрат и на  кметовете 
на кметства в община Кубрат, считано от 01.05.2024 г., както следва: 

 

N•. 

по 

ред 

Кметове на 

кметства 

Име, презиме и фамнлия Основна 
месечна 

звплата /лв./ 

I Кмет на община Алкин *** Неби 4800 

II Кметства   

1. Беловец Ерсин *** Ахмед 2286 

2. Бисерци Алиш *** Арифов 2286 

3. Божурово Юджел *** Юсеинов 1936 

4. Задруга Шюкрю *** Назиф 1936 

5. Звънарци Хюсние *** Расимова 1936 

6. Мъдрево Салим *** Mycтaфа  2286 

7. Сеслав Сунай *** Исмаилов 1936 

     8.               Севар                  Леман *** Сюлейманова              2286 

     9.  Юпер           Добринка *** Нейкова-Димитрова              1936 

    10. Савин                  Шефкъ *** Мехмедов              1936 

    11. Равно Шинаси *** Абтулов  1936 

12. Горичево Ерсен *** Ибрям 1936 

13. Точилари  Шуаиб *** Мехмед 1936 

14.  Медовене  Зекерие *** Зекериев 1936 

15.  Каменово  Стефко *** Михнев 1936 

16. Тертер  Николай *** Иванов 1936 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Кубрат 

и областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

               Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му, 

пред Административен съд-Разград по реда на АПК. 

 

 

Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували:  

„за” – 16 (шестнадесет), „против” – 4 четири, „въздържал се” – няма. 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: 16-„За“, „Против“-4, „Въздържал се“- няма. От присъстващите 20 

общински съветници гласували:  „за” – 16, „Против“- 4. Точка трета е приета. А сега да 
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уточня, извинявам се моя е грешката, понеже г-н Йорданов каза да приемем точка втора със 

направеното предложение, затова не подложих на гласуване основното предложение, обаче 

казаха, че то трябва да се гласува. Затова, колеги моля да се върнем на точка втора от 

Дневния ред.  

 

 

СВЕТЛАНА КИРИЛОВА: /Гл. юрисконсулт/: Гласувахте предложението на г-жа Елица 

Митева. Основното предложение обаче, където не фигурира „Регионална здравна 

инспекция“ (РЗИ) в точките 1.1; 1.2; 1.3; 1.4, както и 3.5, не сте го гласували него. Това е 

разликата, следва да се гласува основното без изменението. 

 

 

/ Последваха разяснения между съветниците за повторното гласуване./ 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Така, гласувахме предложението да се включи „Регионална 

здравна инспекция“ (РЗИ), но не гласувахме основното предложение. Затова, колеги 

гласуваме основното предложение. Който е „За“, моля да гласува с вдигане на ръка. 

„Против“. 

 

 

Проведе се гласуване за основното предложение по точка втора от Дневния ред…. 

 

 Общинският съвет – Кубрат отхвърли основното предложение, в което не фигурира 

„Регионална здравна иснпекция“ (РЗИ). 

 

Резултати от гласуването на основното предложение: От присъстващите 20 

общински съветници гласували:  „за” – няма , „против” – 20 (двадесет), „въздържал 

се” – няма. 

 

 

/Забележка: Резултатът е отбелязан по-горе в точка втора./ 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници гласувал „против” 

основното предложение са 20 (двадесет). Точка втора се приема с направеното предложение 

за „Регионална здравна инспекция“ (РЗИ). Благодаря колеги! Преминаваме към четвърта 

точка относно: Учредяване право на ползване върху общински имот, докладва Алкин Неби- 

Кмет на Община Кубрат. Заповядайте г-н Неби.  

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Учредяване право на ползване върху общински имот. 

Докладва Алкин Неби- Кмет на Община Кубрат. 
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Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим г-н Неби. Г-н Байрактаров, да чуем становищата на 

Комисиите.  

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 

По точка четвърта от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят предложението за решение, относно: Учредяване 

право на ползване върху общински имот. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от: 7 

„за“ –7; 

„против“ –0 ; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7 

„за“ –7; 

„против“ –0;  

„въздържал се“ –0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев.  

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

           КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС) 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 

 По точка четвърта от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят предложението за решение, относно: Учредяване 

право на ползване върху общински имот. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 7;  

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0;   

                           Отсъства: Дахил Даил 
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 НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, въпроси? Колеги, гласуването е поименно. 

Зачитам имената по списък. 

 

Проведе се поименно гласуване ... 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 70 

 

С договор от 29.07.2021 г., Община Кубрат е учредила на Сдружение с нестопанска 

цел „АГРОБИЗНЕСЦЕНТЪР – КУБРАТ“, представлявано от председателя Юзджан Алиев, 

безвъзмездно право на ползване за офис, за срок от 3 (три) години на общински имот с адрес: 

гр. Кубрат, ул. „Княз Борис I“ №15, ет.1, със застроена площ 139,86 (сто тридесет и девет 

цяло осемдесет и шест) кв. м. За имотът има съставен АЧОС №89 от 27.04.1998 година на 

Община Кубрат. Имотът, съгласно КК и КР на град Кубрат, представлява самостоятелен 

обект с идентификатор №40422.505.2179.4.1 (четиридесет хиляди четиристотин двадесет и 

две точка петстотин и пет точка две хиляди сто седемдесет и девет точка четири точка едно), 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Отсъства 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова За 
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построен в поземлен имот с ид. №40422.505.2179 (четиридесет хиляди четиристотин 

двадесет и две точка петстотин и пет точка две хиляди сто седемдесет и девет).  

Във връзка с изтичане срока на договора е постъпило искане с вх.№ УД-02-19-872 от 

17.05.2024 г. от Председателя на УС на СНЦ „АГРОБИЗНЕСЦЕНТЪР – Кубрат“ за 

удължаване на договора. Същото е придружено с подробно описание на дейността на 

неправителствената организация и проектите, по които работи.  

Съгласно разпоредбите на чл.39 от Закона за общинската собственост, право на 

ползване върху имоти и вещи – частна общинска собственост, се учредява след решение на 

общинския съвет от кмета на общината чрез публичен търг или публично оповестен 

конкурс.  

Реда, по който това се извършва в Община Кубрат е разписан в чл.39 от Наредба №4 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, като 

правото на ползване се учредява възмездно или безвъзмездно за срок до 10 години. 

Безвъзмездно право на ползване може да се учредява на: Юридически лица на бюджетна 

издръжка; Организации и сдружения с нестопанска цел; Фондации, асоциации и др.; 

Стопански структури, собственост на Общината или такива с над 50% общинско участие. 

Безвъзмездно право на ползване може да се учреди след решение на Общинския съвет, 

прието с мнозинство две трети от общия брой на съветниците. Съгласно ал.6, 

Приобретателят на безвъзмездното право на ползване се определя чрез публично оповестен 

конкурс. В предвид продължителността на законовата процедура е необходимо спешно 

произнасяне на Общински съвет Кубрат. 

Имотът не е включен в Програма за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Кубрат през 2024 г., като имот върху който Община Кубрат има 

намерение да учреди вещно право на ползване. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 8, т. 12 от ЗМСМА, чл.8, ал. 9, 

чл. 39, ал.1 от Закона за общинската собственост, чл. 3а, ал.2, чл.39, ал.1, ал.2,  ал.3, т.2  и 

ал.6 от Наредба №4 за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, чл.5, ал.1, т.7 от Правилника за дейността на Общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация,  Общински съвет  

           

РЕШИ: 

 

І. Допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост в Община Кубрат за 2024 г., приета с Решение №38 по Протокол №4 от 

31.01.2024 г., като включва в  

раздел III. ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, КОИТО ОБЩИНАТА ИМА 

НАМЕРЕНИЕ ДА ПРЕДЛОЖИ ЗА ПРЕДОСТАВЯНЕ ПОД НАЕМ, ЗА ПРОДАЖБА, 

ЗА ВНАСЯНЕ КАТО НЕПАРИЧНА ВНОСКА В КАПИТАЛА НА ТЪРГОВСКИТЕ 

ДРУЖЕСТВА, ЗА УЧРЕДЯВАНЕ НА ОГРАНИЧЕНИ ВЕЩНИ ПРАВА ИЛИ ЗА 

ПРЕДОСТАВЯНЕ НА КОНЦЕСИЯ, ДАРЕНИЯ,  

БУКВА „Г“  Имоти, върху които Община Кубрат има намерение да учреди вещно 

право на ползване: 

1. гр. Кубрат, ул. „Княз Борис I“ №15, ет.1, представляващ самостоятелен обект с 

идентификатор 40422.505.2179.4.1 
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ІІ. 1. Дава съгласие за провеждане на публично оповестен конкурс  за избор на 

приобретател на безвъзмездно право на ползване за срок от 5 (пет) години на общински имот 

– в гр. Кубрат, ул. „Княз Борис“ I №15, ет.1, със застроена площ 139,86 (сто тридесет и девет 

цяло осемдесет и шест) кв.м., за който има съставен АЧОС №89 от 27.04.1998 година, 

представляващ самостоятелен обект с идентификатор 40422.505.2179.4.1 (четиридесет 

хиляди четиристотин двадесет и две точка петстотин и пет точка две хиляди сто седемдесет 

и девет точка четири точка едно), по кадастралната карта и кадастралните регистри на град 

Кубрат. 

Консумативните разходи, свързани с ползването и поддържането на имота, както и 

всички разходи свързани с основни и текущи ремонти и такса смет за имота, се заплащат от 

приобретателя. 

2. Определянето на приобретателя да се извърши при следните условия: 

2.1. до участие в конкурса се допускат само сдружения с нестопанска цел 

регистрирани в общественополезна дейност, чийто цели са: 

- подпомагане и съдействие на предприемачеството; 

- подпомагане безработни при стартиране на собствен бизнес; 

- предоставяне на производителите, предприемачите и желаещите да стартират 

собствен бизнес, професионални бизнес консултации и съвети в областта на 

производството, пазарите, финансите, бизнеспланирането, правната уредба, създаването и 

управлението на собствено предприятие; 

- провеждане на специализирани курсове и програми за обучение с насоченост към 

повишаване нивото на бизнеспознанията, управленческите умения на производителите и 

предприемачите. 

2.2. осъществяващи дейност, свързана с целите по т.2.1.,  минимум 5 години. 

3. Определя следните критерии за избор на приобретател: 

3.1. опит в дейностите по т.2.1.  –  50 точки 

3.2. успешно изпълнени проекти за финансиране на територията на община Кубрат – 

40 точки 

3.3. осигуряване на заетост от приобретателя – 10 точки  

4.Задължава кмета на Община Кубрат да проведе конкурса и сключи договор със 

спечелилия приобретател за учреденото безвъзмездно право на ползване на имота, описан в 

т.1. 

 

    Настоящите решения да бъдат изпратени на Кмета на община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането им.             

 Настоящите решения подлежат на оспорване в 14-дневен срок след обявяването им 

пред Административен съд гр. Разград по реда на Административнопроцесуалния кодекс. 

 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували:  „за” – 20 (двадесет), „Против“- няма, „Въздържал се“- няма. 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващи 20 общински съветници, гласували„За“-20, 

точка четвърта е приета единодушно. Преминаваме към точка пета относно: Изменение на 

Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г., докладва Мирослав Йорданов- Зам.-кмет 

на Община Кубрат. Заповядайте г-н Йорданов. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА: Изменение на Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г. 

Докладва Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат. 

 

 

Зам.-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря г-н Йорданов. Г-н Йорданов уточни, но аз също искам 

да уточня, че получените материали са с техническа грешка, текста трябва да е 

„Имуществото да се предаде по опис от директора за стопанисване на училището 

правоприемник“.  Да чуем становищата на Комисиите. Г-н Борисов.  

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ) 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА: 

По точка пета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят предложението за решение, относно: Изменение на Решение № 

66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г. 

 

/Забележка: По време на заседанието на постоянните комисии г-жа Нуршен  

Халилова  направи предложение: Текста на решението в точка 1-ва да е оформен по 

следния начин: „Имуществото да се предаде по опис от директора за стопанисване на 

училището правоприемник“. 

 

 

Проведе се гласуване за основното предложение заедно с направеното предложение 

от г-жа Нуршен Халилова… 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от: 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0; 
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Проведе се гласуване за основното предложение…  

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от: 7 

„за“ – 0; 

„против“ – 7; 

„въздържал се“ – 0;  

Гласували от: 7 

„за“ – 0; 

„против“ – 7;  

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев.  

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

           КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС) 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА: 

По точка пета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Изменение 

на Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г. 

 

 

/Забележка: По време на заседанието на постоянните комисии г-жа Нуршен  

Халилова  направи предложение: Текста на решението в точка 1-ва да е оформен по 

следния начин: „Имуществото да се предаде по опис от директора за стопанисване на 

училището правоприемник“. 

 

 

 

Проведе се гласуване за основното предложение заедно с направеното предложение 

от г-жа Нуршен Халилова… 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 5; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 1; 

Гласували от: 7 

„за“ – 6;  

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 1;   

Отсъства: Дахил Даил 

 

 

Проведе се гласуване за основното предложение…  

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 
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Гласували от: 6 

„за“ – 0; 

„против“ – 5; 

„въздържал се“ – 1; 

Гласували от: 7 

„за“ – 0;  

„против“ – 6;  

„въздържал се“ – 1;   

Отсъства: Дахил Даил 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги мнения, въпроси? Да, г-н Исмаилов? 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Аз, не толкова въпрос, а по скоро искам едно изясняване на 

термините да направим. Казвате „имущество“ то бива два вида „движимо имущество“ и 

„недвижимо имущество“. В „недвижимото имущество“ спада и публичната общинска 

собственост, нали така? Вземаме, например читалището, кой се грижи за читалището? 

Читалищното настоятелство, нали така? Ако се предаде на училището правоприемник и се 

запише нали „сграда“ или там както е първоначалният вариант, какъв е проблема? Нали 

училището „правоприемник“ ще се грижи за тази сграда?  

 

 

СВЕТЛАНА КИРИЛОВА /Гл. юрисконсулт/: Има разлика с предното закриване на 

училището в село Равно, защото тогава текста на закона на чл. 322 от ЗПУО, беше различен 

към месец Юни. Законът за предучилищното и училищното образование се промени през 

месец Септември, след което ние не сме изменяли Решение, а излезе Заповед на Министъра 

на Образованието, в която всички тези термини бяха заменени, съгласно новият текст на чл. 

322 от  ЗПУО, където е изписана думата „имущество“. Ако искате, да го зачета още веднъж, 

това е направено след промяната  и за село Равно и за сега и за всички закривани училища 

и детски градини, в Държавен вестник, в неговата Заповед, която е цитирана и тук в закона 

е „имуществото“. Следователно, считам че е правилно да използваме термините, а не те да 

ни ги оправят след това в тяхната Заповед.  

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Други въпроси? Колеги, гласуването по точка пета е 

поименно. Първо да гласуваме направеното предложение в текста на решението в точка 

първа да е оформен по следния начин „Имуществото да се предаде по опис от директора за 

стопанисване на училището правоприемник“, колеги, който е съгласен с така направеното 

предложение, моля да гласува.  
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Проведе се поименно гласуване за направеното предложение от г-жа Нуршен Халилова ... 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 71 

 

Със свое Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г., Общински съвет даде 

съгласие да се закрие Основно училище „Никола Йонков Вапцаров“ село Бисерци. 

Във връзка с изменение в Закона за предучилищното и училищното образование 

(ЗПУО) (от ДВ, бр. 82 от 2020г.),  касаещо условията и реда за разпределяне на имуществото 

на закритото учебно заведение, е необходимо да се измени съдържанието на т.4 от Решение 

№ 66 по Протокол №7 от 30.04.2024г. 

Изменението в разпоредбата на чл. 322, ал.1, т. 4 от ЗПУО, гласи  в Заповедта по ал. 

1 да се посочат условията и реда за разпределяне на имуществото, както и определяне на 

детска градина, училище, съответно център за подкрепа за личностно развитие - 

правоприемник на имуществото - собственост на закритата детска градина, училище или 

център за подкрепа за личностно развитие. 

В т.4 от Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г., като правоприемник на  

„Сградата на училището, материално-техническата база, земеделските земи и инвентара“ на 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Отсъства 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова За 
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закритото училище е посочена Община Кубрат, а следва да е  училището правоприемник. 

Предвид посочения краен срок (31 май) за внасяне на Предложение за закриване на 

учебно заведение е необходимо да се допусне предварително изпълнение на настоящото 

решение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 312, ал. 1 и ал. 6, чл. 314, ал. 3, чл. 310, 

ал. 1, т. 2, чл. 305, чл. 322, ал. 1, т. 4, чл.315, ал.1  от ЗПУО,  чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет – Кубрат  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Изменя т. 4 от Решение № 66 от Протокол № 7/30.04.2024г.,  както следва:  

 

Имуществото да се предаде по опис от директора за стопанисване на училището 

правоприемник. 
 

2. На основание чл. 60, ал. 1 от АПК допуска предварително изпълнение на 

решението с оглед необходимостта от спазване на предвидения в ЗПУО краен срок (срок 

до 31 май) за внасяне на предложение за закриване на учебно заведение.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено до кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му, 

пред Административен съд гр. Разград по реда на АПК. 

Разпореждането за допускане на предварително изпълнение подлежи на 

оспорване в 3-дневен срок по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

 
 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували:  „за” – 20 (двадесет), „Против“- няма, „Въздържал се“- няма 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги, сега гласуваме основното предложение поименно. 

 

 

Проведе се поименно гласуване за основното предложение... 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова Против 

2 Анелия Енчева Против 

3 Бистра Милева Против 
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Общинският съвет – Кубрат отхвърли 

 

 

Със свое Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г., Общински съвет даде 

съгласие да се закрие Основно училище „Никола Йонков Вапцаров“ село Бисерци. 

Във връзка с изменение в Закона за предучилищното и училищното образование 

(ЗПУО) (от ДВ, бр. 82 от 2020г.),  касаещо условията и реда за разпределяне на имуществото 

на закритото учебно заведение, е необходимо да се измени съдържанието на т.4 от Решение 

№ 66 по Протокол №7 от 30.04.2024г. 

Изменението в разпоредбата на чл. 322, ал.1, т. 4 от ЗПУО, гласи  в Заповедта по ал. 

1 да се посочат условията и реда за разпределяне на имуществото, както и определяне на 

детска градина, училище, съответно център за подкрепа за личностно развитие - 

правоприемник на имуществото - собственост на закритата детска градина, училище или 

център за подкрепа за личностно развитие. 

В т.4 от Решение № 66 по Протокол № 7 от 30.04.2024г., като правоприемник на  

„Сградата на училището, материално-техническата база, земеделските земи и инвентара“ на 

закритото училище е посочена Община Кубрат, а следва да е  училището правоприемник. 

Предвид посочения краен срок (31 май) за внасяне на Предложение за закриване на 

учебно заведение е необходимо да се допусне предварително изпълнение на настоящото 

решение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 312, ал. 1 и ал. 6, чл. 314, ал. 3, чл. 310, 

ал. 1, т. 2, чл. 305, чл. 322, ал. 1, т. 4, чл.315, ал.1  от ЗПУО,  чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона 

4 Борислав Борисов Против 

5 Бюрхан Исмаилов Против 

6 Вели Хюсеин Против 

7 Дахил Даил Против 

8 Елица Митева Против 

9 Ерхан Байрактаров Против 

10 Камбер Гочев Против 

11 Кяние Демиранова Против 

12 Мехриджан Акифова Против 

13 Наил Адил Против 

14 Нуржихан Бахриева Против 

15 Нуршен Халилова Против 

16 Сезгин Али Против 

17 Танжу Фетта Против 

18 Тургай Якубов Отсъства 

19 Цветомир Цонев Против 

20 Юмгюл Кедик Против 

21 Юнзюле Шакирова Против 
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за местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет – Кубрат да 

вземе следните  

Р Е Ш Е Н И Я: 

 

2. Изменя т. 4 от Решение № 66 от Протокол № 7/30.04.2024г.,  както следва:  

 

Сградата на училището, материално-техническата база, земеделската земя и инвентара, 

да се предадат по опис от директора за стопанисване на училището правоприемник. 
 

2. На основание чл. 60, ал. 1 от АПК допуска предварително изпълнение на 

решението с оглед необходимостта от спазване на предвидения в ЗПУО краен срок (срок 

до 31 май) за внасяне на предложение за закриване на учебно заведение.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено до кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му, 

пред Административен съд гр. Разград по реда на АПК. 

Разпореждането за допускане на предварително изпълнение подлежи на 

оспорване в 3-дневен срок по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

 

 
 

Резултати от поименното гласуване за основното предложение: От присъстващите 

20 общински съветници гласували:  „за” – няма, „Против“- 20 (двадесет), „Въздържал 

се“- няма. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги точка пета е приета с направеното предложение. Колеги 

в навечерието сме на най-светлият празник 24-ти май- ден на Светите братя Кирил и 

Методий, на българската азбука, просвета и култура, славянската книжовност. Искам да 

цитирам проф. Роже Бернар, с което да ви пожелая вдъхновение, успехи, творчески и лични 

постижения- „Спасявайки делото на Кирил и Методий, България е заслужила 

признателността и уважението не само на славянските народи, но и на други народи по 

света, и това ще бъде така, докато човечеството влага истинско съдържание в думите 

напредък, култура и човечност.“ Призовавам Общински съвет- Кубрат, не само на 24-ти май, 

а винаги да влагаме истинско съдържание в думите „напредък“, „култура“ и „човечност“. 

Благодаря колеги! Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието.  

 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  

КУБРАТ:    /П/ 

   /НУРШЕН ХАЛИЛОВА/ 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК:    /П/  

   / Мине Йосифова/ 

 


